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P R O T O K Ó Ł    Nr XXXII.2018

ze zwyczajnej XXXII sesji Rady Gminy Szudziałowo
odbytej w dniu 23 sierpnia  2018 roku.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła się
o godz. 8 00 , a zakończyła o godz. 900

Na  stan  15  Radnych  w  sesji  uczestniczyło  13,  zgodnie  z  załączoną  listą
obecności.
 

Obecni:

1. Borowik Daniel

2. Bułatewicz Wojciech

3. Charytoniuk Ewa

4. Fiłonowicz Mariusz

5. Miakisz Jolanta

6. Łapiński Mariusz 

7. Ignatowicz Ryszard

8. Kędyś Elżbieta Irena

9. Olchowik Danuta

10.Oleksza Sławomir

11.Onoszko Michał Antoni

12.Stasiewicz Jerzy Zbigniew

13.Worobiej Wiesław

Nieobecni usprawiedliwieni:

1. Baranowski Krzysztof

2. Olchowik Leszek
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Uczestniczyli:

1. Tadeusz Tokarewicz - Wójt Gminy

2. Anna Czeremcha - Skarbnik Gminy

Sesję prowadziła Pani Elżbieta Irena Kędyś – Przewodnicząca Rady Gminy
Szudziałowo.

Po dokonaniu otwarcia i  przywitaniu przybyłych oraz krótkim wprowadzeniu
dotyczącym tematyki obrad przedstawiła projekt porządku.

Uwag nie było i porządek przyjęto  przyjęto  11 głosami.

Podczas przyjmowania porządku na sali  nie byli  obecni radni: Mariusz Łapiński
i Ryszard Ignatowicz.

Porządek:

1. Otwarcie.
2. Ustalenie porządku.
3. Wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.
4. Wolne wnioski.
5. Odpowiedź na wolne wnioski.
6. Zamknięcie obrad.

Ad.1.

Jak wyżej w niniejszym protokole.

Ad.2.
Jak wyżej w niniejszym protokole.

Ad.3.

Radni byli w posiadaniu projektu uchwały dotyczącego zmian w budżecie gminy.

Na wstępie Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy wyjaśnił, ze zmiany dotyczą
przede  wszystkim  realizacji  zadań  w  drogownictwie.  Chodzi  o  zapewnienie
sfinansowania  budowy  odcinka  drogi  do  Pierożek  oraz  budowy  drogi  do
Minkowiec. Przy czym z uwagi na niższe dofinansowanie uzyskane przez Powiat
na drogę  do Minkowiec i budowę krótszego odcinka zmniejszeniu ulega na ten cel
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wkład  Gminy  Szudziałowo.  To  pozwala  na  przeznaczenie  25  tys.  złotych  na
budowę  „Otwartej  strefy  aktywności”.  Jest  szansa  pozyskania  drugich  25  tys.
z Ministerstwa Sportu.

Głos zabierali:

Pan Jerzy Zbigniew Stasiewicz
 Jest susza.  Niektóre wsie nie posiadają wody. Na ten cel można zwiększyć

środki.

Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy
 Pan  ma  rację,  że  są  potrzeby  rozbudowy  wodociągów.  Trzeba  jednek

odpowiednio  się  do  tego  przygotować.  Dokonać  rozeznania  odnośnie
przebiegu  linii  do  poszczególnych  wsi  oraz  opracować  projekty  budowy
i  kosztorysy.  Zadanie  musi  podlegać  kompleksowemu  rozwiązaniu.  To
umożliwi ujęcie zadań do budżetu.

 Należy też brać pod uwagę aktualne możliwości uzyskania dofinansowania
spoza  budżetu.  W  różnych  okresach  preferowane  są  inne  cele,  raz
funkcjonowanie  świetlic,  innym  razem  drogownictwo  lub  inne  zadania.
Trzeba wówczas wybierać cele ważne dla Gminy.

Pani  Anna Czeremcha – Skarbnik  Gminy  szczegółowo omówiła  proponowane
zmiany w budżecie.

Pan Daniel Borowik
 Środki ze strefy aktywności można przeznaczyć na inny konkretny cel.

Pani Elżbieta Irena Kędyś
 Przeznaczyć środki na strefę aktywności oraz na rozbudowę wodociągu.
 Jaka kwota zostaje po zmniejszeniu zakresu robót na drodze do Minkowiec?
 Czy na budowę drogi do Pierożek projekt określa konkretny koszt?
 Konieczne  jest  zamieszczenie  sprostowania  w  gazecie,  że  rezygnacja  z

budowy strefy aktywności w Szudziałowie zmierzała do budowy wodociągu
do Łaźniska.

Pan Michał Antoni Onoszko
 Budowa drogi do Minkowiec czy to jest nadzieja, czy tylko obietnica?
 Była okopywana droga niepotrzebnie. Wywieziono ziemię i jest mokro.

Pan Jerzy Zbigniew Stasiewicz
 Projekt przewiduje zwrot 38 tys złotych do Ministerstwa Sportu. Co to za

kwota?
 Należy czynić starania w zakresie ujęcia do realizacji  budowy drogi przez

wieś Minkowce.
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Pan Mariusz Fiłonowicz
 Dobrze, że wodociąg do Wierzchlesia był budowany od strony Jeziorka. Nie

ponoszono kosztów związanych z zajęciem pasa drogowego.

Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy
 Zostaje 345 tys. złotych.
 Nie proponuje się zmniejszenia wydatków na wodociągowanie.
 Na  budowę  drogi  do  Pierożek  jest  wyłoniony  wykonawca  w  drodze

przetargu. Jest to już konkretny koszt budowy.
 Zwrot  do  Ministerstwa Sportu  wynika  z  wyroków sądowych dotyczących

budowy hali sportowej.
 Roboty na drodze są prowadzone w oparciu o dokumentację projektową. Nie

mamy wpływu na przebieg robót.
 Wyjaśnienie w sprawie informacji w gazecie zostanie zamieszczone.
 Jestem dla mieszkańców i  starania moje zmierzają do poprawy warunków

życia, w tym do poprawy stanu dróg.  Realizacja zadań zależy też od Rady
Gminy, która w głosowaniach decyduje o kształcie budżetu.

Po tym Pani Elżbieta Irena Kędyś Przewodnicząca Rady Gminy odczytała
projekt uchwały i poddała pod głosowanie.

Uchwałę zmieniającą budżet przyjęto  13  głosami.

UCHWAŁA  Nr XXXI.203.2018

stanowi w protokole stronę Nr 6.

Ad.4.
W wolnych wnioskach głos zabrali:

Pan Jerzy Zbigniew Stasiewicz
 Firma  odbierająca  odpady  z  posesji  powinna  zostawiać  tyle  worków  ile

odebrała.

Pan Daniel Borowik
 Na jakim etapie jest budowa wieży telefonii komórkowej w Wierzchlesiu?

Pan Wiesław Worobiej
 Równania nawierzchni wymagają drogi powiatowe.
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Ad.5.

Odpowiadając na poruszone zagadnienia Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy
stwierdził między innymi:

 W każdej chwili można odebrać wymaganą ilość worków w Urzędzie Gminy.
Jest odpowiedni zapas.

 Budowa wieży telefonii komórkowej nie jest uzależniona od Urzędu Gminy.
Firma  uzyskała  z  Urzędu  Gminy  wymagane  dokumenty  do  uzyskania
pozwolenia na budowę.

 Zakład Gospodarki Komunalnej posiada zlecenie od PZD na równanie dróg
powiatowych.  Roboty  będą  prowadzone po przy  sprzyjających warunkach
atmosferycznych.

W dalszej  wypowiedzi  poinformował  o  możliwości  przekazania  środków
przez radnych i inne osoby fizyczne na remont Oddziału Dziecięcego szpitala w
Sokółce.

 

Ad.6.

 

Wobec wyczerpania porządku dokonała zamknięcia  XXXII zwyczajnej sesji Rady
Gminy dziękując wszystkim za  udział.

 
Protokołowała:   RZEWODNICZĄCA
Anna  Narbutt             Elżbieta Irena Kędyś
  


